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Till 

Spånga-Tensta stadsdelsnämnd 

Svar på skrivelse från miljöpartiet om att 

utreda behovet av nattis i stadsdelen.  

Förvaltningens förslag till beslut  

Stadsdelsnämnden lämnar svar på skrivelsen i enlighet med tjänsteutlåtandet. 

 

Maria Häggblom Eva Broström 

Stadsdelsdirektör Avdelningschef 

 

Sammanfattning 

Stadsdelsnämnden i Spånga-Tensta har vid sitt sammanträde den 30 augusti 2012 

begärt ett yttrande från förvaltningen angående en skrivelse från  

Awad Hersi (MP) m fl. om att förvaltningen ska utreda behovet av nattis i 

stadsdelen.  Förvaltningen konstatera att det just nu inte finns någon förälder som 

har efterfrågat barnomsorg på natten. Om behov av barnomsorg på natten skulle 

uppstå är det förvaltningens uppfattning att avvakta med tänkbara permanenta 

förändringar av barnomsorgsverksamheten till dess resultat och eventuella förslag 

från undersökning som Stockholm stad genomför är klara.  

 

Skrivelsen i korthet 

Stadsdelsnämnden i Spånga-Tensta har vid sitt sammanträde den 30 augusti 2012 

begärt ett yttrande från förvaltningen angående en skrivelse från  

Awad Hersi (MP) m fl. I skrivelsen skriver miljöpartiet att de vill att behovet av 

nattis i stadsdelen utreds. Om det visar sig att det finns ett behov vill de att en 

sådan verksamhet införs i stadsdelen.  
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Svar på skrivelse från miljöpartiet om att utreda behovet av nattis i stadsdelen.  
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Spånga-Tensta perspektivet  

Spånga-Tensta stadsdelsförvaltning erbjuder idag barnomsorg på helger och 

kvällar. Emellertid finns det just nu inget behov av barnomsorg på natten i 

stadsdelen. Om ett sådant behov skulle uppstå ser förvaltningen över hur detta på 

bästa sätt kan tillmötesgås.  

 

Stockholm stad genomför just nu en enkättundersökning för att kartlägga behovet 

av barnomsorg på obekväma tider i staden. Undersökningen beräknas vara klar 

under hösten 2012. 

Ärendets beredning 

Ärendet har beretts vid avdelningen för förskola, fritid och prevention i samarbete 

med strategiska staben.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 

Det finns just nu ingen förälder i Spånga-Tensta som efterfrågar barnomsorg på 

natten. Däremot finns behov av barnomsorg på kvällar och helger vilket också 

erbjuds på en förskola i stadsdelen.  

 

Om behov av barnomsorg på natten skulle uppstå är det förvaltningens uppfattning 

att avvakta med tänkbara permanenta förändringar av barnomsorgsverksamheten 

till dess resultat och eventuella förslag från undersökning som Stockholm stad 

genomför är klara.  

Bilagor 

1. Skrivelse från Awad Hersi (MP) m fl, 2012-08-30 

 


